
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága nyílt 

ülésén. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

A Bizottsági ülés ideje: 2024. február 12. napján 10:00 órakor 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök 

Csernai Ferencné bizottsági tag 

Róth József bizottsági tag 

Simonné Hauzer Mónika bizottsági tag 

Soltész-Vincze Tünde bizottsági tag 

Tokacs Krisztián bizottsági tag 

 

Az ülésről távol volt: 

Szőnyi István bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Fejlesztési Csoportvezető 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Blanár Róbert Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület TDM menedzsere 

 

Tanácskozási joggal megjelent: 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó  

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Czink Bianka 

 

Lukács Tamás bizottság elnöke: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Pénzügyi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 6 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban javaslat nem hangzott el, az elnök 

szavazásra bocsátotta a napirend elfogadását a meghívóban foglaltak szerint. 

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 



S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelete módosítására   
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2024. évi 

költségvetésének elfogadására  

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a háztartási szennyvíz szállítására és elhelyezésére vonatkozó 

közszolgáltatási díj megváltozására vonatkozó kérelem elfogadására 

Előterjesztő: Cseh Ádám ügyvezető, ÁD-CSE-WO Kft. 

5. Előterjesztés a háztartási szennyvíz gyűjtésére, szállítására és elhelyezésére 

vonatkozó szabályokról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

6. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatala 2023. évi tevékenységéről 

szóló beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

7. Előterjesztés a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2023. évi 

szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadására, a 

városnéző gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2023. évi munkájáról szóló 

beszámoló elfogadására, valamint az Egyesület 2024. évi költségvetési tervének 

jóváhagyására 

Előterjesztő: Dankó Dénes alpolgármester 

8. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 2024. évi közmunka 

programjára 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

9. Előterjesztés a Rákóczi Szövetség szervezésében magyar iskolában tanuló, határon 

túli gyermekek részére „Beiratkozási Ösztöndíj” támogatásának megállapítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

10. Előterjesztés Sátoraljaújhely közigazgatási területén belül lévő közútfejlesztéshez 

való hozzájárulásra 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) 

önkormányzati rendelete módosítására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné Tóth 

Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Kérdések következtek. 



Róth József bizottsági tag: megkérdezte, hogy mit is jelent pontosan az, hogy a belső 

finanszírozási bevételként 2,5 milliárd forint a tervezett összeg, amelyen belül a működési és 

felhalmozási maradvány igénybevételeként szerepel. 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: azt jelenti, hogy az előző évi maradványunkból mennyi 

fog idén felhasználásra kerülni. A maradvány meghatározásra kerül a zárszámadásban, és az 

éppen aktuális bevételi és kiadási különbség összegét a maradványértékből vesszük igénybe. 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-tervezetben 

foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 5 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

2/2024. (II.12.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelete 

módosításáról   

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak szerint 

alkossa meg. 

 

2. Előterjesztés az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezésére  

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné Tóth 

Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, valamint kérdés, vélemény nem hangzott el, 

Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezését 

az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

3/2024. (II.12.) határozata  

az Önkormányzat költségvetésének középtávú tervezéséről   

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy 



1. az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A.§-a szerinti bevételek és fizetési 

kötelezettségek 2025-2027. költségvetési évekre vonatkozó előirányzatait a határozat 

mellékletében foglaltak szerint állapítsa meg,  

2. kérje fel a jegyzőt, hogy a 2024. évi költségvetési rendelet-tervezet előkészítése során az 1. 

pontban meghatározott tervszámokat vegye figyelembe, 

3. az Önkormányzat 2024-2026. évek közötti időszakra vonatkozó középtávú tervezése 

tárgyában hozott, 13/2023.(II.14.) határozatban foglaltak végrehajtását hagyja jóvá és tekintse 

lezártnak. 

 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetésének 

elfogadására  

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné Tóth 

Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény és 

a végrehajtási kormányrendelet alapján elkészült Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 

2024. évi költségvetés-tervezete. A tervezet egy naptári évre szól, 2024. január 1-jétől 2024. 

december 31-ig történő végrehajtással. Megtervezésre kerültek a konszolidált költségvetési 

mérleg kötelező formai elemeivel az önkormányzat bevételei és kiadásai.  Az intézmények 

esetében a költségvetési tárgyalások rendben lezajlottak, kisebb pontosításokkal elfogadásra 

kerültek. A költségvetés-tervezetben a mérleg főösszege 8 072 809 861 Ft. A tervezett 

bevételek és kiadások különbsége 2 153 596 664 Ft, ennyivel kell kiegészíteni az 

önkormányzatnak a költségvetést a tavalyi maradványból, amelyhez a fedezet az önkormányzat 

rendelkezésére áll, hiszen a 2023. évi maradvány összege 2 946 330 096 Ft. Nem tervezik tehát 

az előző évi maradvány teljes igénybevételét a 2024. évben. Az önkormányzat a központi 

költségvetésből kap támogatást a kötelező feladatainak ellátásához, ezek az úgynevezett 

működésre kapott támogatások, amelyek köznevelési, szociális és gyermekjóléti, valamint 

kulturális feladatok ellátására érkeznek. Ezen összegek egy része már pontosan ismert 

számunkra, másik része később kerül kiközlésre, illetve havonta érkezik leutalásban az 

önkormányzat részére, többek között ezek miatt is szükséges majd módosítani a 

költségvetésben tervezett adatokat. Itt lényeges megemlíteni, hogy kulturális kiegészítő 

támogatást kapott az önkormányzat 53 407 508 Ft értékben. Idén az eddigiektől eltérően a 

közfoglalkoztatás egy részével is terveztünk, mert novemberben a hosszútávú foglalkoztatás a 

2023. éven átnyúlóan 2024. május végéig meghosszabbításra került. Az önkormányzat 

bevételei között vannak feltüntetve a közhatalmi bevételek is, amelyek az önkormányzat 

adóbevételeiből származnak. Fontos megemlíteni, hogy a 2023. évben tervezetthez képest a 

helyi iparűzési adó 11,8%-kal magasabb lett. A működési célú kiadásoknál a relevánsabb 

változást a személyi jellegű ráfordítások meghatározása jelentette, amelyek a legnagyobb 

mértékben emelkedtek. A felhalmozási kiadásoknál a beruházások, felújítások ismert és 

tervezett kiadásai szerepelnek.  

Kérdések, vélemények: 

Róth József bizottsági tag: úgy látta a költségvetés-tervezetben, hogy a Zemplén Televízió 

esetében 72 millió Ft a támogatás összege. Tavaly kevesebb volt a támogatás mértéke, szeretné 

tudni, hogy mi az oka az emelkedésnek, a munkabér-emelkedések, vagy van-e ezenkívül más 

oka is.  



Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a Zemplén Televízió beszámolójában jelenik meg, hogy 

ekkora összeget igényelt az önkormányzattól 2024. évben. Ez az összeg tervezett, a munkabér-

emelkedések miatt is magasabb összeg lett meghatározva, mint tavaly, de ez csökkenthető. 

Róth József bizottsági tag: a Kalandpark esetében 1 milliárd Ft-os bevétellel számolnak, és 

ugyanennyi a kiadás is, szeretné tudni, hogy mi ennek az oka. 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a Kalandparknak a tavalyi évben is több volt a bevétele, 

mint a kiadása. 2024-ben átadásra fognak kerülni a Kalandpark új elemei, ezért reményeink 

szerint az idei évben is több lesz a bevétel, és pozitív lesz a mérleg. 

Róth József bizottsági tag: megkérdezte, hogy hogyan lehet pozitív a mérleg, ha ugyanannyi 

a bevétel, mint a kiadás. 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: azért, mert minden bevételt és kiadást egyensúlyban kell 

meghatároznunk, a Kalandpark működéséből származó többletbevétel átkerül az 

Önkormányzathoz, tehát ami a Kalandparknál kiadásként szerepel, az az Önkormányzatnál 

bevételként jelenik meg. 

Soltész-Vincze Tünde bizottsági tag: a Zemplén Kalandpark kiadási oldalán szerepel 369 

millió Ft, ami ezen felül több bevétel, az az összeg kiadásként jelentkezik, hiszen ezt az összeget 

átadja az Önkormányzat részére.  

Róth József bizottsági tag: nem érti azt sem az ÁFA esetében, hogy hogyan jelentkezik 200 

millió Ft ÁFA-bevétele a Kalandparknak. 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a Kalandpark ÁFA-visszaigénylési lehetőséggel él, 

hiszen a bevételei után befizetendő ÁFA-ja keletkezik, azonban minden egyéb kiadás esetén, 

amely a működéséhez kapcsolódik, az ÁFA visszaigényelhető. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendeletét a rendelet-tervezet szerint alkossa meg. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 5 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

4/2024. (II.12.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetésének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2024. évi 

költségvetéséről szóló önkormányzati rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak szerint 

alkossa meg. 

 

4. Előterjesztés a háztartási szennyvíz szállítására és elhelyezésére vonatkozó 

közszolgáltatási díj megváltozására vonatkozó kérelem elfogadására  



Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Kérdések, vélemények következtek. 

Csernai Ferencné bizottsági tag: a háztartási szennyvíz szállításához kapcsolódó 

közszolgáltatási díj emelkedése konkrétan a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézményt és 

azokat a magánvállalkozásokat érinti, ahol nincs bekötve a szennyvíz. Meglepte, hogy a 

szolgáltató 2024. január 28-án vagy január 29-én jelezte, hogy 2024. január 1-jétől megváltozott 

a szennyvíz szállításának a díja, mivel ha korábban jelzi, akkor hamarabb elindulhatott volna a 

folyamat. A szennyvíz szállításának köbméterenkénti díja 431 Ft-tal emelkedett. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy az ÁD-CSE-WO Kft. háztartási szennyvíz szállítására és elhelyezésére 

vonatkozó közszolgáltatási díj megváltozására vonatkozó kérelmét fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi Bizottsága 

5/2024. (II.12.) határozata  

a háztartási szennyvíz szállítására és elhelyezésére vonatkozó közszolgáltatási díj 

megváltozására vonatkozó kérelem elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az ÁD-CSE-WO Kft. által kérelmezett háztartási szennyvíz 

szállítására és elhelyezésére vonatkozó közszolgáltatási díj 1.760,- Ft + ÁFA/m3 díjról 2.191,- 

Ft + ÁFA/m3 díjra történő emelését a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testületének a háztartási szennyvíz gyűjtésére, szállítására és elhelyezésére vonatkozó 

szabályokról szóló 6/2023. (II. 28.) önkormányzati rendeletében foglaltakra tekintettel fogadja 

el. 

5. Előterjesztés a háztartási szennyvíz gyűjtésére, szállítására és elhelyezésére vonatkozó 

szabályokról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a rendeletben szolgáltatóként még a Zempléni Vízmű Kft. szerepel, 

ez ki lesz javítva az új szolgálató nevére, az Északmagyarországi Regionális Vízművek Zrt.-re. 

Az áremelkedés nem hatósági áremelkedés, hanem maga a jogszabályváltozás tette lehetővé a 

díjemelést. A tengelyen szállított háztartási szennyvíz díja nem hatósági áras a közületeknek, 

így a szolgáltató emelheti a díjat, amelyet meg is emelt, azonban a vállalkozó nem tett rá plusz 

költséget a lakosság részére, csak annyival emelte meg a háztartási szennyvíz köbméterenkénti 

szállítási árát, amennyivel maga a lerakóhely megemelte. 



Tekintettel arra, hogy további kiegészítés, valamint kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács 

Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy háztartási szennyvíz gyűjtésére, szállítására és 

elhelyezésére vonatkozó szabályokról szóló 6/2023. (II. 28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló rendeletet a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

6/2024. (II.12.) határozata  

a háztartási szennyvíz gyűjtésére, szállítására és elhelyezésére vonatkozó szabályokról 

szóló 6/2023. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a háztartási szennyvíz gyűjtésére, szállítására és elhelyezésére 

vonatkozó szabályokról szóló 6/2023. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendeletet a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

6. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatala 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Vélemények következtek: 

Lukács Tamás bizottsági elnök: Megköszönte a Polgármesteri Hivatal dolgozóinak munkáját. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal 2023. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

7/2024. (II.12.) határozata  

a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal 2023. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 



7. Előterjesztés a Sátoraljaújhely-Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2023. évi szakmai 

munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadására, a városnéző gumikerekes 

kisvonat és a helyi termékpont 2023. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására, 

valamint az Egyesület 2024. évi költségvetési tervének jóváhagyására 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, valamint kérdés, vélemény nem hangzott el, 

Lukács Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely - Hegyköz Turizmusáért Egyesület 

2023. évi szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámolót, és a városnéző 

gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2023. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja el, 

továbbá az Egyesület 2024. évi költségvetési tervét hagyja jóvá az előterjesztésben foglaltak 

szerint. 

 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

8/2024. (II.12.) határozata  

a Sátoraljaújhely – Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2023. évi szakmai munkájáról és 

gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadásáról, a városnéző gumikerekes kisvonat és a 

helyi termékpont 2023. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról, valamint az 

Egyesület 2024. évi költségvetési tervének jóváhagyásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely - Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2023. évi 

szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámolót, és a városnéző gumikerekes kisvonat 

és a helyi termékpont 2023. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja el, továbbá az Egyesület 

2024. évi költségvetési tervét hagyja jóvá az előterjesztésben foglaltak szerint. 

8. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 2024. évi közmunka programjára 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészítés nem volt, továbbá kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács 

Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet által 

megvalósítani tervezett Start közfoglalkoztatási ráépülő programok csatlakozásához és 

indításához járuljon hozzá. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

9/2024. (II.12.) határozata  

a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 2024. évi közmunka programjáról 



 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet által az alábbi Start 

közfoglalkoztatási ráépülő programok csatlakozásához és indításához járuljon hozzá: 

 

- Mezőgazdasági program 

- Szociális jellegű program  

- Helyi sajátosságra épülő program 

 

9. Előterjesztés a Rákóczi Szövetség szervezésében magyar iskolában tanuló, határon túli 

gyermekek részére „Beiratkozási Ösztöndíj” támogatásának megállapítására 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Tekintettel arra, hogy kiegészítés nem volt, továbbá kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács 

Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Rákóczi Szövetség szervezésében történő Magyar 

Iskolaválasztási Program célkitűzéseinek megvalósítása érdekében a történelmi Zemplén 

vármegye területén állandó lakóhellyel rendelkező, magyar iskolába beíratott gyermekek 

részére 200.000,- Ft, azaz kettőszázezer forint összegű – egyszeri – „Beiratkozási Ösztöndíj” 

támogatást biztosítson, az előterjesztésben foglaltak szerint. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

10/2024. (II.12.) határozata  

a Rákóczi Szövetség szervezésében magyar iskolában tanuló, határon túli gyermekek 

részére „Beiratkozási Ösztöndíj” támogatásának biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Rákóczi Szövetség szervezésében történő Magyar 

Iskolaválasztási Program célkitűzéseinek megvalósítása érdekében a történelmi Zemplén 

vármegye területén állandó lakóhellyel rendelkező, magyar iskolába beíratott gyermekek 

részére 200.000,- Ft, azaz kettőszázezer forint összegű – egyszeri – „Beiratkozási Ösztöndíj” 

támogatást biztosítson, az előterjesztésben foglaltak szerint. 

10. Előterjesztés Sátoraljaújhely közigazgatási területén belül lévő közútfejlesztéshez való 

hozzájárulásra 

 

Lukács Tamás bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Kérdések következtek. 

Róth József bizottsági tag: azt szeretné tudni, hogy mennyi az útfelújításnak a teljes költsége. 

 



dr. Terdik Sándor jegyző: körülbelül 400 millió Ft. A Rudabányácskai útnak a felújítását a 

Bányácska Hotel Kft. végzi, kérte az önkormányzat hozzájárulását a közútfejlesztési 

munkálatok megvalósítása céljából, mivel utána az út önkormányzati tulajdonba fog kerülni. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Lukács Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Bányácska Hotel Kft. részére közútfejlesztési munkálatok megvalósítása 

céljából 12.000.000 forint összegben járuljon hozzá a 2024. évi költségvetés terhére. 

S z a v a z á s :  a Pénzügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal – 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi Bizottsága 

11/2024. (II.12.) határozata  

Sátoraljaújhely közigazgatási területén belül lévő közútfejlesztéshez való hozzájárulásról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Bányácska Hotel Kft. részére közútfejlesztési munkálatok 

megvalósítása céljából 12.000.000 forint összegben járuljon hozzá a 2024. évi költségvetés 

terhére. 

 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb észrevétel, kérdés és felvetés nem hangzott el, Lukács Tamás 

bizottsági elnök megköszönte a részvételt és a nyílt ülést 10 óra 30 perckor bezárta. 

 

K.m.f. 

 

 

Róth József sk.       Lukács Tamás sk. 

    Jegyzőkönyv-hitelesítő           Bizottsági elnök 

 


